
ProtokółNr ']-2,1-lA?

z posiedzenia Komisji Budżetów i Finansów Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w
dniu 25.01.2022 r. w Nakle nad Notecią pod przewodnictwem Ewy Haberskiej. Posiedzenie
rozpoczęto o godz.09.00, zakończono o godz. 13.00

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności:

1. Ewa Haberska

2. Katarzyna Borzych -Kubacka

3. Monika Młynarczyk

4. Jan Marciniak

5. Jolanta Tadych

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni:

1.

2.

3.

4.

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni:

1.

2.

3.

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo
reprezentuje):

1. Hanna Kozłowska- Dyrektorfinansowy

2. Angelika Szachta- Dyrektor WRN

3. Anna Nowak -Dyrektor WKŚ

4. Piotr Kalamom -Zastępca Burmistrza

5. WaldemarNowak -Kierownik ZID



6. Roman Frąckowiak -Komendant Straży Miejskiej

7. Krystian Płatek -Komendant OSP

8. Antonii Żygowski - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum:
Stwierdzono quorum

Omawiane tematy posiedzenia:

Zapoznano się z uchwałą w sprawie opłaty prolongacyjnej.

Komisja zapoznała się z projektami uchwał dotyczącymi sprzedaży, najmu i dzierżawy, użyczenia
nieruchomości.

W związku rosnącymi kosztami chociażby obsługi administracyjnej Komisja wnioskuje aby
podnieść stawkę za dzierżawę gruntów tak aby urealnić obowiązujące stawki.

Komisja zapoznała się z uchwałą nr 4 aa . W Po przeanalizowaniu uchwały komisja proponuje
aby uchwalić stawkę za dzierżawę gruntów, na których przez najemcę jest prowadzona
działalność usługowa . Prosimy o przeanalizowanie tematu przez wydział WRN i radców
prawnych i przedstawienie możliwych rozwiązań w tej kwestii.

Zapoznano się z uchwałą w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i
konserwacyjnych pomników przyrody.

Zapoznano się z pismem, które wpłynęło od Starosty Nakielskiego dotyczącego zmiany
organizacji ruchu w okolicach ul. Mroteckiej. Komisja po przeanalizowaniu tematu opiniuje
wniosek negatywnie.

Dyskutowano na temat organizacji ruchu terenie Nakła.

Dyskutowano na temat gospodarowania zasobem gminnym zwłaszcza o remontach,
wymianach źródeł ciepła, sprzedaży mieszkań. Komisja aprobuje aby komisja mieszkaniowa
przygotowała opinie i różne rozwiązania na temat gospodarowania lokalami gminnymi.

Dyskutowano na temat działalności Straży Miejskiej i Ochotniczej Straży Pożarnej.

Zapoznano się petycjami, które wpłynęły do Rady Miejskiej . Komisja Przychyla się do stanowiska
Komisji Skarg , Wniosków i Petycji.

Przyjęte sprawozdania z realizacji wniosków Komisji:

Wnioski wysunięte przez Komisję:

Komisja wnioskuje



Opinie wydane przez Komisję:

Przedstawione projekty uchwał komisja opiniuje pozytywnie

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) 25.01.2022 r.

Przewodniczący Komisji:

Ewa Haberska

Protokolant:

Monika Młynarczyk

Wykaz dokumentacji protokołu:


